
Goedenavond,  

Fijn dat ik als voorzitter van ondernemersvereniging Fijnaart en namens de klankbordgroep 

uit Fijnaart even kort mijn zorgen met jullie mag delen.  

Namelijk de zorgen van ondernemers/winkeliers in de Voorstraat die zorgen hebben over 

hun veiligheid of van hun personeel, rondom sluitingstijden of avondopeningsuren op basis 

van eerder aangetoonde overlast in Willemstad.  

Ik sta hier ook namens de vele andere ondernemers uit Fijnaart die zorgen hebben over wat 

dit initiatief doet met de plannen voor het vitaliseren van het centrum van Fijnaart.  

Ik sta hier niet als direct betrokkene….dus niet voor het sentiment van dat het invloed heeft 

op mijn eigen directe leefomgeving. Nee, maar wel als een hele betrokken inwoner van 

Fijnaart. Net als de andere ondernemers die zich in willen zetten voor en baat hebben bij een 

levendig centrum. Een centrum waarin het goed verblijven is, waarin je elkaar kunt 

ontmoeten, waar ruimte is voor gezellige evenementen, een centrum wat ook bezoekers van 

buiten het dorp trekt, die daar dan ook langer verblijven.  

Die levendigheid is goed voor de inwoners van Fijnaart… en dus ook goed voor onze 

ondernemers. Namens die ondernemers neem ik al jaren deel aan de klankbordgroep. Een 

groep van betrokken mensen die samen met gemeente Moerdijk meedenkt over de plannen 

voor het behouden en vergroten van een vitaal centrum. Wat van cruciaal belang is voor de 

leefbaarheid in ons mooie dorpje. Een dorp wat trots is op ons verenigingsleven, op het ons-

kent-ons gevoel, het sociale omzien naar elkaar, wat zich in wilt zetten voor mooie lokale 

evenementen, groot en klein, waar velen van kunnen genieten. En we voelen ons daarin 

enorm gesteund door de gemeente: door het samen nadenken over een toekomstvisie over 

mogelijke plannen om dit te kunnen behouden en hopelijk zelfs te vergroten. Deze plannen 

van een vitaal centrum krijgen steeds meer vorm…na jaren van dromen gaat het steeds 

vastomlijnder en concreter worden. We hebben er dan ook enorm veel zin in!  

En dan horen we dat juist in dat hart van waar het allemaal gaat gebeuren er een initiatief 

komt van een pension voor arbeidsmigranten.  

Wij vragen ons af of dit bijdraagt?  Want we hebben zorgen dat dit initiatief en de plannen 

voor het centrumplan elkaar niet gaan versterken. Hoe past immers een pension wat 

bedoeld is voor arbeiders zonder enige sociale of economische binding met het dorp, in het 

plan van een aantrekkelijk centrum waar het aangenaam en prettig verblijven en wonen is.  

De vraag van de ondernemers uit Fijnaarts en van de klankbordgroep is dan ook: wilt u nog 

eens goed onderzoeken of er mogelijkheden zijn om deze specifieke invulling van de 

bestemming te voorkomen en/of dat het mogelijk is dit initiatief op een andere locatie te 

vestigen is in Fijnaart in plaats van in het dorpshart ? 

Alvast erg bedankt voor het meedenken en natuurlijk ook voor uw tijd en aandacht hier 

vanavond. 

 


